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Abstract (en)
Fermentation product, obtainable by a method comprising the fermentation of a fermentation solution containing pomegranate juice, is claimed,
where for fermentation, the yeast Saccharomyces boulardiiand at least one type of Lactobacilluscomprising Lactobacillus plantarum, Lactobacillus
paraplantarum, Lactobacillus pentosusand Lactobacillus acidophilusare used. An independent claim is included for a method for preparing
a fermentation product, comprising fermenting the fermentation solution. ACTIVITY : Anabolic; Cytostatic; Cardiant; Vasotropic; Antilipemic;
Antiinflammatory; Antiarthritic; Antirheumatic; Neuroprotective; Nootropic; Antiparkinsonian. No biological data given. MECHANISM OF ACTION :
None given.

Abstract (de)
Fermentationsprodukt, erhältlich durch ein Verfahren umfassend die Fermentation eines Fermentationsansatzes enthaltend Granatapfelsaft, wobei
zur Fermentation die Hefe Saccharomyces boulardii und/oder mindestens eine Art von Lactobacillen, ausgewählt aus der Gruppe bestehend aus
den Arten Lactobacillus plantarum, Lactobacillus paraplantarum, Lactobacillus pentosus und Lactobacillus acidophilus, eingesetzt wird.
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